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beantwoording schriftelijke vragen 
 
 

 
 
Inleiding 
D66 heeft schriftelijke vragen gesteld met betrekking tot het jaarverslag 2022 van de 
Functionaris Gegevensbescherming. Hieronder zullen wij deze vragen beantwoorden.  
  
"Eind december 2022 is de DPIA met betrekking tot verwerkingen van 
persoonsgegevens in het kader van het tegengaan van ondermijning 
opgeleverd. Deze DPIA is uitgevoerd door een externe partij. De FG was in 
eerste instantie goed betrokken bij het bepalen van de scope van de uitvoering, 
maar deze is later zonder medeweten van de FG gewijzigd." (pag. 8) 
 
1. Vraag:  
Hoe kan het dat de scope van de uitvoering zonder medeweten van de FG is gewijzigd? 
 
Antwoord: 
Wij hebben daartoe navraag gedaan bij de FG, maar het antwoord op de vraag  
is niet (meer) te achterhalen. De medewerker die de scope mogelijk heeft 
aangepast werkt niet meer bij de gemeente Nieuwkoop. Overigens moet de FG 
nog een advies schrijven op de inhoud van de DPIA. Nog niet bekend is of de 
scope onvoldoende is. Wellicht komt de FG daarop in zijn advies op terug. 
 
"Na de constatering van de FG eind 2021 dat in bepaalde gevallen 
ongeoorloofde toegang tot persoonsgegevens in Djuma mogelijk was, heeft de 
gemeente in 2022 een probleemanalyse van de ongeoorloofde toegang 
gemaakt. (...) De betrokken teams hebben extra uitleg gekregen over het  
gebruik van vertrouwelijkheden en voor nieuwe medewerkers is een Djuma  
training verplicht." (pag. 10) 
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2. Vraag: 
Is er bekend of het aantal van ongeoorloofde toegang na de trainingen in Djuma 
al omlaag is gegaan? 
 
Antwoord: 
Ook voor de beantwoording van deze vraag hebben wij navraag gedaan bij de 
FG. Er waren géén concrete gevallen van ongeoorloofde toegang. Enkel de 
constatering van de FG dat ongeoorloofde toegang mogelijk was in bepaalde 
gevallen/situaties.  
 
Bestaande medewerkers hebben in teamverband extra uitleg Djuma gehad, 
waarbij aandacht is besteed aan de keuze van het juiste zaaktype in relatie tot de 
vertrouwelijkheid en de mogelijkheid om het, indien nodig handmatig, aan te 
passen. Nieuwe medewerkers krijgen na indiensttreding specifieke uitleg over en het 
gebruik van Djuma. Daarnaast is er een nieuwe werkinstructie Djuma gemaakt en 
beschikbaar gesteld binnen de organisatie. Team documentaire en facilitaire 
dienstverlening (DFD) doet nog een check op de nieuw aangemaakte zaken. 
Daarbij is duidelijk dat de situatie aanzienlijk verbeterd is na de genomen 
maatregelen. Er zijn weinig problemen en problemen die er zijn worden snel 
gesignaleerd en hersteld. De mogelijk ongeoorloofde toegang op sommige zaken 
is aan het licht gekomen door steekproef testen die de FG samen met de Privacy 
Officer en CISO op het systeem heeft gedaan. Op basis van die ervaringen en 
een bredere analyse naar aanleiding van die ervaringen zijn aanpassingen 
gedaan in het systeem waardoor zaken automatisch de juiste vertrouwelijkheid 
krijgen, mits medewerkers het juiste zaaktype kiezen. 
 
Wij vertrouwen er op dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
  
burgemeester en wethouders van Nieuwkoop 
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